



智能控制台,操控簡易;配有3種計時設定,自動斷電,確保安全

Digital control panel has three time settings and can automatically power off.



7L capacity allows a large amount of fruit and vegetables to be washed at a time

(浸泡籃尺寸/ Dimension of soaking basket: 281*275*190mm)





果蔬智能淨洗機帶來 健康生活 新體驗

Fruit & Veggies Clean & Save brings you a healthy life with brand-new experience

現代農業使用大量農藥的問題屢見不鮮。 農藥於蔬果上殘留,我們會不知不覺地 吸收農藥,長期下去更會引起多種嚴重的 慢性疾病。使用果蔬智能淨洗機正可以解 決這個問題。

The problem of overreliance on chemical agriculture is omnipresent. We may absorb hazardous pesticides that are left on the surface of fruit and veggies, and it may cause chronic diseases in the long run. With Fruit & Veggies Clean & Safe, this serious problem can be alleviated.



(結果因蔬果農薬残留程度而有所不同)

利用電解水過濾蔬果表面上殘留的毒藥,有效減少農藥殘留 並殺死多種有害菌*

通過電解含有少量餘氯的自來水,形成氫氧根 (OH-) 和次氯酸 (HCIO)。在OH-和HCIO的作用下,殘餘農藥的分子結構會被破壞,同時殺死多種有害菌*,令高毒性物質變為低毒或無毒產物,然後被水流帶走。

lonization technology effectively reduces pesticide residue and kills a variety of harmful bacteria on the surface of fruit and vegetables.

Hydroxygen (OH-) and hypochlorous acid (HClO) are formed by electrolyzing tap water containing a small amount of residual chlorine. With the aid of OH- and HClO, the molecule of residual pesticides will be destroyed and a variety of harmful bacteria will be killed*. The highly oxic substances will be transformed into low-toxicity or non-toxic products, and carried away by water.

*SGS 檢測報告編號 No: ASH16-013635-01, 對大照桿菌/金黃色葡萄球菌實際抗菌率>=99.5%
*SGS 檢測報告編號 No: ASH16-013657-04, 對集果、毒死蟾蜍菊酯實際去除率>=91.8%。
**SGS 檢測報告編號 No: ASH16-025241-01, 對集果、毒死蟾蜍菊酯實際去除率>=91.8%。
**SGS 检測程告編號 No: ASH16-025241-01, 對集果、毒丸等線の指置原本液率>=91.8%。
**SGS 检測程音解表表表表

coording to SGS testing report N.O. ASH16-013636-01, for escherichia coll-staphybocous aureus, bacterial killing rata >=99,5%, coording to SGS testing report N.O. ASH16-013687-04, for dimethousle, othorytics and tetrametrim, bacterial killing rate >=91,8%, coording to SGS testing report N.O. ASH16-025241-01, for triazophosis, bacterial killing rate >=94,8%, coording to SGS testing report N.O. ASH16-025241-01, for triazophosis bacterial killing rate >=94,8%,



產品名稱 Product Name:	KOHLER. 果蔬智能淨洗機 Fruit & Veggies Clean & Safe
產品型號 Model No.:	K-76792T-NA
容量 Capacity:	7L
時間設定 Time Settings:	3段 / Settings (3mins, 8mins, 12mins)
水位 Water Level :	3段 / Levels (2L, 4L, 6L)



KOHLER 香港經銷商: ARNHOLD

電話: 2807 9400

網頁 Website: http://www.kohler.com.hk



